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Aika: 4.4.2018 
kello 16:15 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kokoushuone 149 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja   Iiro Lindgren (saapui 7, poistui 8.4) 
Atte Ahti, sihteeri     Mikhael Koufos (saapui 8.6) 
 Mikael Väisänen 
Katarina Varteva  
Visa Simola  
Mia Roslund 
Sara Kasanen 
Susanna Karlqvist 
Tuukka Harvela 
Nina Tanskanen 
Soile Bäckström 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 16.17. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Roslund ilmoitti ostaneensa lennot Yhdysvaltoihin. 
 

6. JÄSENASIAT 
6.1 Uudet jäsenet. 

Päätös: hyväksytään Jouni Metsälä Rakennusinsinöörikillan jäseneksi. 
 

6.2 Raadin palaute. 
Raati ei ole saanut uutta palautetta.  

 
7. FUKSITOIMIKUNTA 

7.1 Fuksien kuulumiset 
Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää. 

7.2 Fuksitoimikunnan kuulumiset (IK ja TJ) 
Lindgren ilmoitti, että FTMK on lähtenyt kunnolla hommiin. 

7.3 Raatikummitoimikunta 
Simola kysyi raadilta mielipidettä raatikummitoiminnan järjestämisestä. Käytiin 
keskustelua raatikummitoiminnan toimivuudesta ja siitä, miten sitä kannattaisi 
kehittää.  

7.4 Fuksiopas 
Simola muistutti, että jokaisen raatilaisen on kirjoitettava fuksiopasta varten lyhyt 
esittelyteksti omasta virastaan.  
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7.5 Fuksien wappusitsit 
Sovittiin, että Harvela ja Lindgren lähtevät 10.4. tukkuun hakemaan ruokaa ja 
koristeita juhlatilaa varten. Lisäksi käytiin läpi päivän aikataulua sekä IK-jäynää. 

 
8. YLEISTÄ 

8.1 Kuulumiskierros 
8.1.1 Simola: Ihan hyvin menee, FTMK:n hommat rupeavat rullaamaan. Olen 

vihdoinkin terveenä. 
8.1.2 Roslund: Koulumotivaationi on aika nollassa, mutta muihin asioihin löytyy onneksi 

motivaatiota. 
8.1.3 Varteva: Haalarit on laitettu tilaukseen! 
8.1.4 Väisänen: Hyvää kuuluu. 
8.1.5 Tanskanen: En päässyt statiikan tenttiä läpi ja se ärsyttää.  
8.1.6 Bäckström: Viisumit jännittävät. 
8.1.7 Karlqvist: Ihan hyvää kuuluu. 
8.1.8 Kasanen: Kotiavaimeni ovat kotona ja tentti huonosti. 
8.1.9 Lindgren: Minulla menee erittäin hyvin, paljon hommaa mutta kaikki on hauskaa!  
8.1.10 Harvela: Koulu harmittaa, tapasin myös uuden akateemisen ohjaajani.  
8.1.11 Ahti: Ihan hyvää kuuluu! 
8.1.12 Yli-Juuti: Menee ihan hyvin. 

8.2 Menneet tapahtumat 
8.2.1 Vujuexcu 

Roslund sanoi, että excursio oli hyvin onnistunut. Raati kiitti Roslundia hyvin 
onnistuneesta tapahtumasta. 

8.2.2 Cocktails & Cicapo 
Harvelan mukaan tapahtumassa oli vähän liian vähän osallistujia, mutta kaikilla 
vaikutti olevan hauskaa. 

8.3 Vuosijuhlaedustukset 
Ei uusia kutsuja.  

8.4 105. Hermanni 
Yli-Juuti pyysi raatia paikalle viimeistään 15.45 cocktailtilaisuuteen. Yli-Juuti myös 
muistutti, että vuosijuhla on raadille edustustehtävä. Roslund piti raatilaisille 
esitelmän pääjuhliin tulevista kunnia- ja kutsuvieraista.  

8.5 Kultainen ansiomerkki 
Yli-Juuti ilmoitti, että kultaisen ansiomerkin toimikunta on päättänyt, että kultaiset 
ansiomerkit myönnetään Juho Jaloselle ja Anton Närekorvelle.  

8.6 Hopeiset ansiomerkit 
Kiltalaisille järjestetyn Google Forms – lomakkeen ja asiasta käydyn keskustelun 
perusteella raati on päättänyt hopeisen ansiomerkin saajat. Päätös: 
myönnetään Samuel Viitikolle, Erik Jaatiselle, Ida Tasalle ja Jaakko Aholle 
Rakennusinsinöörikillan hopeinen ansiomerkki. 

8.7 Kaskelotti-stipendi 
Yli-Juuti kertoi ottaneensa yhteyttä AYY:n pääsihteeriin Kaskelotti-stipendin 
myöntämisen johdosta. Kaskelotti-stipendi myönnetään raadin käymien 
keskustelujen sekä AA-kerhojen puheenjohtajien ja Oltermannin kanssa pidetyn 
keskustelun perusteella Aleksi Aallolle.  

8.8 Wappupiknik Ulliksella 
Yli-Juuti kertoi olleensa yhteydessä PT:n kanssa wappupiknikistä 
Ullanlinnanmäellä. Käytiin keskustelua vastuutehtävistä wapun aikana. Sovittiin 
että Roslund ajaa pakettiauton pois ja että Väisänen, Harvela ja Ahti menevät 
varaamaan yöllä telttapaikkaa. 

8.9 Dekaanin kiltalounas 
Sovittiin, että Soile Bäckström, Nina Tanskanen ja Katarina Varteva menevät 
kiltalounaalle. 

8.10 Tietosuojakoulutus 
Sovittiin, että Silja Yli-Juuti ja Soile Bäckström osallistuvat 
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tietosuojakoulutukseen. Ahti osallistuu, jos pääsee excultaan.  
8.11 Julkku  

Raati keskusteli Julkusta ja siitä, pitäisikö raadin ottaa jotenkin kantaa sen 
toimintaan. Keskustelussa kuultiin erikseen jokaisen raatilaisen mielipidettä. 
Lopuksi raati oli yksimielinen siitä, että Rakennusinsinöörikillan raati ei ota 
virallisesti tai julkisesti kantaa Julkun toimintaan. Raati muistuttaa kiltalaisia 
palautteen antamisen tärkeydestä.  

8.12 Ensi syksyn fuksitapahtumat 
Ahti kertoi, että Niko Kälkäjä oli halunnut saada selville syksyn fuksitapahtumien 
päivämääriä RIL:n tapahtumien suunnittelua varten. Simola kertoo Kälkäjälle. 

 
9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

9.1 Nimilaatat ja emännänvyö 
Tanskanen kertoi, että uusiin nimilaattoihin viime vuoden isännille ja emännille oli 
mennyt 64 euroa. Lisäksi emännänvyötä pitäisi kiristää. Päätös: kilta kustantaa 
nimilaatat viime vuoden isännälle ja emännälle.  

 

10. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
10.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
11. OPINTOTOIMIKUNTA 

11.1 Opintotoimikunnan kuulumiset 
Bäckström kertoi että opintotoimikunta on ollut aktiivinen.  

11.2 Alumnitoiminta  
11.2.1 Nettisivut 

Bäckströmin mukaan Samuel Viiitikko oli laittanut viestiä, että nettisivuja pitäisi 
päivittää alumnitoiminnan osalta. Bäckström ja Viitikko jatkavat sivujen 
kehittämistä. 

11.2.2 Wappusimat 
Bäckström kysyi raadin mielipidettä alumnien kutsumisesta wappusimoille. 
Sovittiin, että Bäckström kysyy Viitikolta viime vuoden Wappusimojen 
onnistumisesta ja että keskustelua jatketaan myöhemmin. 

 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 MK-tapahtuma 
Roslund kertoi saaneensa viestiä Maanmittarikillan järjestämästä excusta, mihin 
kaivattaisiin lisää jäseniä. Sovittiin, että tiedotetaan asiasta kiltalaisille. 

 
15. RAHA-ASIAT 

15.1 Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen 
Päätös: hyväksytään liittenä olevat korvaustositteet ja laskut. 

 
16. TIEDOTUS 

16.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

17. AYY JA ITY 
17.1 Kiltakummin kuulumiset 

Koufos piti lyhyen esitelmän opiskelijakeskuksesta ja alumniasioista ja pyysi 
ihmisiä osallistumaan seminaariin opiskelijakeskukseen liittyen.  
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18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
19. RIL JA TEK 

19.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

20. M.E.T.A 
20.1 Simola ilmoitti muuttavansa Otaniemeen toukokuussa.  

 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 13.4. 17.00. 

 
22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 18.35. 

 
 
 
 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


